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SE.BRM.0002.4.2025 

 

Protokół nr 13 

 

XIII Sesja RMiG Kórnik odbyła się 30 kwietnia 2025 roku w sali posiedzeń Ratusza 

Bnińskiego, Kórnik, ul. Rynek 1. Obrady rozpoczęto o godzinie 14:00, a zakończono  

o godzinie 16:44 tego samego dnia.  

W posiedzeniu wzięło udział 19 radnych. 

Obecni: 

1. Anna Maria Andrzejewska 

2. Krzysztof Bajoński 

3. Maciej Brylewski 

4. Michał Buchwald 

5. Wojciech Fieduk 

6. Jarosław Janowski 

7. Iwona Kosmalska 

8. Marta Kowalczyk 

9. Adam Lewandowski 

10. Dorota Łuczak 

11. Robert Maliński 

12. Danuta Paluszkiewicz 

13. Magdalena Pawlaczyk 

14. Jerzy Rozmiarek 

15. Małgorzata Skrzypczak 

16. Sebastian Stein 

17. Andrzej Surdyk 

18. Piotr Szczepaniak 

19. Helena Świdurska 

20. Jerzy Walczyk 

21. Adam Zydroń 
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W obradach wzięli także udział: burmistrz Przemysław Pacholski, wiceburmistrzowie 

Sebastian Wlazły i Bronisław Dominiak, skarbnik Katarzyna Szamałek, sekretarz Iwona 

Pawłowicz-Napieralska, radca prawny Przemysław Barczyński, kierownicy i zastępcy 

kierowników wydziałów Urzędu MiG Kórnik, mieszkańcy gminy. 

 

1. Otwarcie sesji – stwierdzenie kworum i przedstawienie porządku obrad: 

Przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska otworzyła XIII Sesję Rady Miasta i Gminy 

Kórnik. Powitała zebranych. Przypomniała procedurę głosowania. Następnie 

poinformowała, że posiedzenie jest nagrywane i transmitowane w Internecie (zasady 

przetwarzania danych przedstawia Klauzula informacyjna wydana w związku  

z prowadzeniem transmisji i rejestracji nagrań Sesji Rady Miasta i Gminy Kórnik, będąca 

załącznikiem do protokołu). Na podstawie listy obecności Przewodnicząca RMiG Kórnik 

stwierdziła, że w obradach uczestniczy 19 radnych. Rada Miasta i Gminy Kórnik miała 

kworum i mogła podejmować prawomocne decyzje. Przewodnicząca zapytała,  

czy zebrani mają uwagi do ogłoszonego wcześniej porządku obrad posiedzenia. Radny 

Michał Buchwald zawnioskował o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

podziału sołectwa Błażejewo i utworzenia dwóch odrębnych sołectw: Błażejewo Stare, 

Błażejewo Przylesie. Powiedział, że propozycja podziału budzi wątpliwości i temat 

powinien być jeszcze raz przedyskutowany. Sekretarz Iwona Pawłowicz-Napieralska 

odpowiedziała, że konsultacje zostały przeprowadzone zgodnie z zapisami uchwały 

podjętej przez radę. Wypowiedziało się 17% mieszkańców Błażejewa. Dwoje nie zgadza 

się z wynikiem. Uznała, że w sprawie konsultacji nie ma wątpliwości. Burmistrz 

Przemysław Pacholski zaznaczył, że mimo właściwego przeprowadzenia konsultacji,  

w przypadku pojawienia się nowych aspektów, zdjęcie projektu z porządku obrad 

umożliwi przedyskutowanie tematu. Burmistrz przyznał, że sytuacja, która miała miejsce 

na posiedzeniu K.ROŚ (22.04.2025) wzbudziła niepokój. Zgodził się z propozycją zdjęcia 

projektu z porządku obrad sesji. Podkreślił, że decyzja ta nie oznacza zaniechania prac. 

Sekretarz wskazała, że propozycja podziału została przedstawiona przez mieszkańców 

wsi, a konsultacje zostały przeprowadzone na podstawie wniosku zebrania wiejskiego. 

Radny Krzysztof Bajoński zauważył, że niezadowolonych jest więcej niż dwoje 

mieszkańców, poparł propozycję zdjęcia projektu z porządku obrad. Radca prawny 
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Przemysław Barczyński przedstawił kompetencje rady w podnoszonym temacie  

i powiedział, że nie ma przeszkód, by poddać pod głosowanie wniosek radnego Michała 

Buchwalda. 

Głosowano w sprawie: 

zdjęcia z porządku obrad pkt 8c. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy 

Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Robert Maliński, Małgorzata Skrzypczak 

 

Radna Anna Maria Andrzejewska nie głosowała za pomocą systemu Esesja. 

Radna Iwona Kosmalska zgłosiła, że błędnie zagłosowana za pomocą systemu Esesja. 

Była „za”, a zaznaczyła pole „przeciw”. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad ze zmianą. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 
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Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian 

Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam 

Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Iwona Kosmalska 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Robert Maliński, Małgorzata Skrzypczak 

 

Przyjęty dokument przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji – stwierdzenie kworum i przedstawienie porządku obrad. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XII Sesji Rady Miasta i Gminy Kórnik. 

4. Zapoznanie się ze Sprawozdaniem z realizacji rocznego programu współpracy  

MiG Kórnik z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego za 2024 rok. 

5. Informacje przewodniczącej rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Informacje burmistrza z działalności międzysesyjnej, w tym: 

 a) z wykonania przetargów, 

 b) z pozyskiwania środków pozabudżetowych, 

 c) z działalności Straży Miejskiej w Kórniku, 

 d) z prac Komisji Bezpieczeństwa. 

7. Sprawozdania komisji rady z prac w okresie międzysesyjnym. 

8. Rozpatrzenie projektów uchwał lub zajęcie stanowiska w następujących sprawach: 

 a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 2025-2037, 

 b) zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2025 rok, 
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 c) podziału sołectwa Błażejewo i utworzenia dwóch odrębnych sołectw: Błażejewo 

Stare, Błażejewo Przylesie,  

 d) zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Radzewo w Gminie Kórnik na okres 

marzec 2025r. - marzec 2030r., 

 e) zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Czmoń w Gminie Kórnik na okres 

marzec 2025r. – marzec 2030r., 

 f) zmieniająca uchwałę w sprawie pomników przyrody na terenie Gminy Kórnik, 

 g) zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego i zawarcie kolejnej umowy 

użyczenia pomieszczenia w budynku Domu Integracji Międzypokoleniowej, 

 h) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w obrębie Kórnik, gmina 

Kórnik, 

 i) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego i zawarcie umowy 

sprzedaży nieruchomości położonej w Kórniku, 

 j) przejęcia od Powiatu Poznańskiego niektórych zadań publicznego zarządzania 

drogami powiatowymi, 

 k) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w Borówcu w rejonie ulicy Gruszkowej i Letniej, gmina Kórnik, 

 l) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla działki o numerze ewidencyjnym 19/1 w obrębie geodezyjnym Kórnik, 

gmina Kórnik, 

 m) rozpatrzenia petycji dotyczącej wsparcia w walce o przyszłość Poczty Polskiej, 

 n) rozpatrzenia petycji o wyrażenie zdecydowanego sprzeciwu wobec pogłębiającej  

się zapaści w polskich sądach powszechnych, 

 o) przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na dyrektora Szkoły Podstawowej  

w Kamionkach. 

9. Interpelacje. 

10. Zapytania. 

11. Wnioski radnych. 

12. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

13. Wolne głosy i wnioski. Informacje. 

14. Zakończenie sesji. 
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2. Wybór sekretarza obrad: 

Na sekretarza obrad wybrano radną Magdalenę Pawlaczyk. 

Głosowano w sprawie: 

wyboru sekretarza obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein, 

Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Magdalena Pawlaczyk 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Robert Maliński, Małgorzata Skrzypczak 

 

3. Przyjęcie protokołu z XII Sesji Rady Miasta i Gminy Kórnik: 

Protokół jest załącznikiem.  

Nie zgłoszono uwag. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z XII Sesji Rady Miasta i Gminy Kórnik. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 
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Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein, 

Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Magdalena Pawlaczyk 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Robert Maliński, Małgorzata Skrzypczak 

 

4. Zapoznanie się ze Sprawozdaniem z realizacji rocznego programu współpracy  

MiG Kórnik z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego za 2024 rok: 

Sprawozdanie, przedstawione przez kierownika Wydziału Komunikacji Społecznej  

i Inicjatyw Lokalnych UMiG Kórnik Roberta Jankowskiego, jest załącznikiem do protokołu. 

Przewodnicząca rady podziękowała wydziałowi za pracę. 

 

5. Informacje przewodniczącej rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym: 

Sprawozdanie jest załącznikiem. 

Nie zadano pytań. 

 

6. Informacje burmistrza z działalności międzysesyjnej: 

Informacje są załącznikiem do protokołu.  

Wiceburmistrz Sebastian Wlazły przedstawił najważniejsze punkty. 

Burmistrz Przemysław Pacholski uzupełnił sprawozdanie o informacje nt.: 

- oddalenia przez Sąd Rejonowy w Środzie Wlkp. pozwu dotyczącego spornej 

nieruchomości przy Promenadzie nad jeziorem Kórnickim, 

- mianowania na stanowisko Komendanta Straży Miejskiej w Kórniku pana Patryka 

Krzeszewskiego. 

Przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska odniosła się do informacji nt. możliwości 

budowy drogi (p.1.). Wiceburmistrz Bronisław Dominiak wyraził nadzieję na podpisanie  
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i zrealizowanie umowy. Przewodnicząca zapytała, czy rozważana jest możliwość 

doprowadzenia ul. Stachowskiej w Żernikach do węzła A2. Burmistrz Przemysław 

Pacholski powiedział, że gmina zabiega o budowę łącznika między węzłami Kórnik PN 

S11 i Poznań Wschód A2, co uznał za optymalne rozwiązanie.  

Przewodnicząca zapytała o lokalizację nowych magazynów (p.26.). Wiceburmistrz 

Sebastian Wlazły wskazał numer ewidencyjny działki.  

Radny Jarosław Janowski zapytał o problemy przy projektach ścieżek pieszo – 

rowerowych (p.6.).  Wiceburmistrz Bronisław Dominiak wyjaśnił, że nastąpiły opóźnienia 

ze strony projektanta. UMiG Kórnik jest pośrednikiem w rozmowach pomiędzy 

projektantem i ZDP. Nie bez znaczenia są także plany rozbudowy S11. Wiceburmistrz 

przypomniał, że środki na realizację ścieżek są zarezerwowane. Spotkania odbywają  

się co miesiąc, by reagować na problemy. Planowane jest pozyskanie pozwolenia  

na budowę w październiku br. 

Radny Maciej Brylewski zapytał, czy został rozstrzygnięty konkurs na dyrektora  

SP Radzewo. Burmistrz Przemysław Pacholski powiedział, że został wybrany najlepszy 

kandydat, który zostanie powołany zarządzeniem.  

Radny zapytał także, czy zostanie ogłoszony przetarg na  kanalizację sanitarną Czmonia 

(p. 24.). Burmistrz potwierdził. Dodał, że spółki komunalne Kórnika i Śremu podjęły 

współpracę dotycząca organizacji przesyłu. 

Radny Maciej Brylewski zaproponował spotkanie z przedstawicielami gminy Rokietnica 

dotyczące biogazowi (p. 7.).  

Radna Marta Kowalczyk zapytała co będzie impulsem do podjęcia decyzji o realizacji 

kanalizacji sanitarnej dla Koninka (p. 16.). Wiceburmistrz Bronisław Dominiak powiedział, 

że Wieloletni Plan Inwestycyjny spółki, który rada przyjęła na jednej z poprzednich sesji. 

Przypomniał, że UMiG Kórnik wystąpił do Aquanet S.A o przygotowanie koncepcji 

skanalizowania i  zwodociągowania całej gminy. Przetarg na przygotowanie koncepcji  

ma zostać ogłoszony. Prace będą trwały co najmniej rok.  

Radna Danuta Paluszkiewicz zapytała, gdzie ma powstać magazyn Biblioteki Kórnickiej 

PAN (p. 3.). Wiceburmistrz Sebastian Wlazły odpowiedział, że przy Al. Flensa w Kórniku, 

w sąsiedztwie gruntów Instytutu Dendrologii PAN. 
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Radny Piotr Szczepaniak powrócił do tematu rozbudowy drogi w Żernikach (p.1.). Zapytał, 

czy jest brana pod uwagę infrastruktura ograniczająca wyścigi aut i motocykli. 

Wiceburmistrz Bronisław Dominiak powiedział, że ograniczenia będą wprowadzone  

w ramach stałej organizacji ruchu. Dyskutowano nt. problemu wyścigów i współpracy  

z policją.  

W sprawie rozbudowy magazynów (p. 26.) radny zapytał o organizację ruchu i parking. 

Wiceburmistrz Bronisław Dominiak wyjaśnił, że ruch drogowy będzie poprowadzony  

ul. Stachowską, a parking powstanie na terenie firmy. Od strony wsi zaplanowany  

jest pas zieleni izolacyjnej. 

Radny Wojciech Fieduk zapytał, czy przejęcie działki w Dachowie (p. 12.) kończy sprawy 

terenowo – prawne budowy ścieżki pieszo – rowerowej i kiedy rozpoczną się prace. 

Wiceburmistrz Bronisław Dominiak potwierdził. Wskazał, że gmina dysponuje 

pozwoleniem na budowę. Zostanie ogłoszony przetarg i złożony wniosek  

o dofinansowanie. 

Radny Maciej Brylewski zapytał, czy podczas spotkania ze spółką Aquanet (p. 16.). 

podano nowe informacje nt. kanalizacji sanitarnej Biernatek i Błażejewa. Wiceburmistrz 

Bronisław Dominiak powiedział, że w sprawie Biernatek zaktualizowano decyzję 

dotyczącą organizacji ruchu drogowego. Na przełomie maja i czerwca br. dokumentacja 

ma być przekazana do działu przetargów. W sprawie Błażejewa jest aktualizowana 

dokumentacja, nadal występują problemy terenowe związane np. z szerokością dróg.  

Z uwagi na pozyskane dofinansowanie UMiG Kórnik wspiera spółkę w celu zakończenia 

prac projektowych. 

Radny Adam Lewandowski zapytał o plany Aquanet S.A. dotyczące Kórnika. 

Wiceburmistrz Bronisław Dominiak poinformował, że przetarg dotyczący Pl. Powstańców 

Wlkp. zostanie ogłoszony w bieżącym roku. Odbędzie się spotkanie z projektantem sieci 

w ul. 20 Października, z uwagi na problemy. 

 

6a) Sprawozdanie z wykonania przetargów: 

Sprawozdanie, będące załącznikiem do protokołu, odczytała sekretarz Iwona Pawłowicz-

Napieralska.  



PROJEKT 

10 
 

Radny Adam Zydroń, odnosząc się do informacji nt. Orlika w Kórniku (p.12.) zapytał, kiedy 

zostanie ogłoszony przetarg dotyczący boiska w Kórniku – Bninie. Wiceburmistrz 

Bronisław Dominiak wyjaśnił, że urząd aplikował o dofinansowanie, jednak  

nie ma informacji, kiedy konkurs zostanie rozstrzygnięty. Podkreślił, że gmina chce 

wykorzystać każdą możliwość pozyskania dodatkowych środków. Burmistrz Przemysław 

Pacholski dodał, że jeśli pieniądze wpłyną do lipca br. realizacja nastąpi do końca  

2025 roku. 

Radny Maciej Brylewski zapytał o powód ogłoszenia osobnego przetargu na inspektora 

nadzoru inwestorskiego – budowa przy Pl. Niepodległości 4 w Kórniku (p. 8.). 

Wiceburmistrz Bronisław Dominiak powiedział, że koszt usługi jest zbyt wysoki,  

by podpisać umowę bez przetargu. 

Radny Michał Buchwald zapytał o powód wstrzymania ogłoszenia przetargu  dotyczącego 

ul. Dworzyskowej w Radzewie. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak powiedział,  

że jest szansa na rozpoczęcie procedury w maju br.  

Radna Marta Kowalczyk  zapytała o zaawansowanie procedury dla Szczytnik. 

Wiceburmistrz powiedział, że postępowanie zostanie powtórzone. 

Radna Helena Świdurska zapytała o drogę na os. Kresowym w Kamionkach. 

Wiceburmistrz Bronisław Dominiak powiedział, że zadanie ma być wykonane 

kompleksowo (nawierzchnia, odwodnienie). Zachęcił radną do zapoznania  

się z dokumentacją przygotowaną przez Wydział Inwestycji UMiG Kórnik.  

 

6b) Sprawozdanie z pozyskiwania środków pozabudżetowych: 

Sprawozdanie jest załącznikiem. 

Przewodnicząca rady pogratulowała pozyskania środków. 

 

6c) Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej w Kórniku: 

Sprawozdanie jest załącznikiem. 

Nie zadano pytań. 

 

6d) Sprawozdanie z prac Komisji Bezpieczeństwa: 

Sprawozdanie jest załącznikiem. 
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Nie zadano pytań. 

 

7. Sprawozdania komisji rady z prac w okresie międzysesyjnym: 

Sprawozdanie są załącznikami. 

Nie zadano pytań. 

 

8. Rozpatrzenie projektów uchwał lub zajęcie stanowiska w następujących sprawach: 

Projekty uchwał są złącznikami do protokołu. 

 

8a,b) Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 2025-2037, 

- zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2025 rok: 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Skarbnik Katarzyna Szamałek omówiła autopoprawki do projektów. 

Głosowano w sprawie: 

autopoprawki do zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 

2025-2037. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy 

Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Robert Maliński, Małgorzata Skrzypczak 
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Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 2025-2037  

z autopoprawką. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy 

Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Robert Maliński, Małgorzata Skrzypczak 

Uchwała nr XIII/186/2025 

 

Głosowano w sprawie: 

autopoprawki do zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2025 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy 

Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Robert Maliński, Małgorzata Skrzypczak 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2025 rok z autopoprawką. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy 

Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Robert Maliński, Małgorzata Skrzypczak 

Uchwała nr XIII/187/2025 

  

8d) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju 

wsi Radzewo w Gminie Kórnik na okres marzec 2025r. - marzec 2030r.: 

Pozytywna opinia K.ROŚ. 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Radzewo w Gminie Kórnik na okres marzec 

2025r. - marzec 2030r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
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ZA (18) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein, 

Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Magdalena Pawlaczyk 

NIEOBECNI (2) 

Robert Maliński, Małgorzata Skrzypczak 

Uchwała nr XIII/188/2025 

  

8e) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju 

wsi Czmoń w Gminie Kórnik na okres marzec 2025r. – marzec 2030r.: 

Pozytywna opinia K.ROŚ. 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Czmoń w Gminie Kórnik na okres marzec 

2025r. – marzec 2030r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein, 

Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Magdalena Pawlaczyk 
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NIEOBECNI (2) 

Robert Maliński, Małgorzata Skrzypczak 

Uchwała nr XIII/189/2025 

 

8f) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie pomników przyrody 

na terenie Gminy Kórnik: 

Pozytywna opinia K.ROŚ. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały w sprawie pomników przyrody na terenie Gminy Kórnik. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy 

Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Robert Maliński, Małgorzata Skrzypczak 

Uchwała nr XIII/190/2025 

  

8g) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego i zawarcie kolejnej umowy użyczenia pomieszczenia w budynku Domu 

Integracji Międzypokoleniowej: 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Głosowano w sprawie: 
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zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego i zawarcie kolejnej umowy użyczenia 

pomieszczenia w budynku Domu Integracji Międzypokoleniowej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy 

Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Robert Maliński, Małgorzata Skrzypczak 

Uchwała nr XIII/191/2025 

  

8h) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

położonej w obrębie Kórnik, gmina Kórnik: 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w obrębie Kórnik, gmina Kórnik. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 
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Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy 

Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Robert Maliński, Małgorzata Skrzypczak 

Uchwała nr XIII/192/2025 

  

8i) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie  

od obowiązku przetargowego i zawarcie umowy sprzedaży nieruchomości położonej  

w Kórniku: 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego i zawarcie umowy 

sprzedaży nieruchomości położonej w Kórniku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy 

Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Robert Maliński, Małgorzata Skrzypczak 

Uchwała nr XIII/193/2025 
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8j) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przejęcia od Powiatu Poznańskiego 

niektórych zadań publicznego zarządzania drogami powiatowymi: 

Pozytywna opinia K.IRiPP. 

Głosowano w sprawie: 

przejęcia od Powiatu Poznańskiego niektórych zadań publicznego zarządzania drogami 

powiatowymi. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy 

Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Robert Maliński, Małgorzata Skrzypczak 

Uchwała nr XIII/194/2025 

  

8k) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w Borówcu w rejonie ulicy 

Gruszkowej i Letniej, gmina Kórnik: 

Pozytywna opinia K.IRiPP. 

Głosowano w sprawie: 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

w Borówcu w rejonie ulicy Gruszkowej i Letniej, gmina Kórnik. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy 

Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Robert Maliński, Małgorzata Skrzypczak 

Uchwała nr XIII/195/2025 

  

8l) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla działki o numerze ewidencyjnym  

19/1 w obrębie geodezyjnym Kórnik, gmina Kórnik: 

Pozytywna opinia K.IRiPP. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla działki o numerze ewidencyjnym 19/1 w obrębie geodezyjnym Kórnik, 

gmina Kórnik. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 
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Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy 

Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Robert Maliński, Małgorzata Skrzypczak 

Uchwała nr XIII/196/2025 

  

8m) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej wsparcia  

w walce o przyszłość Poczty Polskiej: 

Pozytywna opinia K.SWP. 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia petycji dotyczącej wsparcia w walce o przyszłość Poczty Polskiej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy 

Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Robert Maliński, Małgorzata Skrzypczak 

Uchwała nr XIII/197/2025 
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8n) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji o wyrażenie 

zdecydowanego sprzeciwu wobec pogłębiającej się zapaści w polskich sądach 

powszechnych: 

Pozytywna opinia K.SWP. 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia petycji o wyrażenie zdecydowanego sprzeciwu wobec pogłębiającej się 

zapaści w polskich sądach powszechnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy 

Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Robert Maliński, Małgorzata Skrzypczak 

Uchwała nr XIII/198/2025 

  

8o) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi 

na dyrektora Szkoły Podstawowej w Kamionkach: 

Pozytywna opinia K.SWP. 

Głosowano w sprawie: 

przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej im. 

Sprawiedliwych Wśród Narodów Świata w Kamionkach. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy 

Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Robert Maliński, Małgorzata Skrzypczak 

Uchwała nr XIII/199/2025 

 

9. Interpelacje: 

Interpelacje, stanowiące załączniki do protokołu, złożyli radni w sprawach: 

- Helena Świdurska – ochrony Alei Kasztanowej w Koninku, 

- Andrzej Surdyk – rozbudowy świetlicy w Robakowie – osiedlu, 

- Danuta Paluszkiewicz – starej kuźni w Kórniku, 

- Anna Maria Andrzejewska – rady kobiet oraz cmentarza ewangelickiego w Borówcu, 

- Sebastian Stein – inteligentnych przejść dla pieszych, 

- Adam Zydroń – nasadzeń w Kórniku – Bninie, 

- Wojciech Fieduk – świetlicy oraz wiat przystankowych w Dachowie, 

- Jarosław Janowski – budżetu dla NGO działających dla osób z niepełnosprawnościami 

Nie omawiano dokumentów. 

 

10. Zapytania: 

Radny Andrzej Surdyk przekazał zapytania z zebrania wiejskiego sołectwa Robakowo – 

osiedle (w załączeniu). 
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11. Wnioski radnych: 

Radny Jerzy Walczyk poruszył temat nawierzchni boisk w Koninku. Przedstawił 

możliwości pozyskania dofinansowania. Burmistrz Przemysław Pacholski powiedział,  

że w formie zaprojektuj i wybuduj ma być realizowana inwestycja w Szczodrzykowie,  

dla której zostanie złożony wniosek o dofinansowanie.  

Radna Danuta Paluszkiewicz zawnioskowała o oczyszczenie brzegu jeziora Kórnickiego 

po wycince trzciny. 

Radny Wojciech Fieduk poprosił o priorytetowe potraktowanie interpelacji dotyczącej wiat 

przystankowych w Dachowie.  

Następnie podjął temat os. Lamparciego w Dachowie – przekazał pytanie mieszkańców 

o termin przedstawienia radnym do uchwalenia projektu mpzp. Burmistrz Przemysław 

Pacholski wskazał, że rozpoczętych jest bardzo dużo procedur. Najszybciej 

opracowywane są te najbardziej potrzebne. 

Radny Jerzy Rozmiarek przypomniał o konieczności zebrania folii rolniczych. Burmistrz 

zapewnił, że zbiórka będzie przeprowadzona. 

Radny Maciej Brylewski zapytał o wydzielenie drogi gminnej z powiatowej w Radzewie. 

Wiceburmistrz Bronisław Dominiak powiedział, że temat będzie wznowiony podczas 

opracowania projektu ścieżki pieszo – rowerowej wzdłuż drogi powiatowej. 

Radny ponowił wniosek dotyczący zieleni miejskiej przy markecie w Kórniku – Bninie. 

Wiceburmistrz Bronisław Dominiak powiedział, że prowadzone są rozmowy w celu 

zagospodarowania terenu tak, by obszar był bezpieczny dla ruchu drogowego. 

Radny Adam Zydroń poruszył temat dokumentacji projektowej ul. Pohla w Kórniku. 

Wiceburmistrz Bronisław Dominiak powiedział, że dokumentacja jest opracowana i środki 

w budżecie zarezerwowane. Analizowany jest problem odwodnienia. Gmina chce 

pozyskać zapewnienie od projektanta, że budowa drogi nie spowoduje zalania 

nieruchomości prywatnej. 

Radny zapytał o zaawansowanie prac nad instalacją znaku pokazującego prędkość 

przejazdu na ul. Błażejewskiej w Kórniku – Bninie. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak 

poinformował, że zakończono kwestie formalne. Wyraził nadzieję, że za 3-4 miesiące 

znak zostanie zamontowany. 
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Radny Andrzej Surdyk poruszył tematy dotyczące Robakowa: 

- pumptrack - wiceburmistrz Bronisław Dominiak powiedział, że nie ma zmian w sytuacji. 

Trzeba czekać na rozstrzygnięcie sporu; 

- chodnik ul. Dworcowej – kierownik Joanna Grzybowska powiedziała, że uzupełniono 

dokumentację dla ponownej procedury ZRID. Realizacja zadania nie będzie 

natychmiastowa. 

Radna Helena Świdurska zapytała o koszt montażu znaku pokazującego prędkość 

przejazdu na ul. Mostowej w Kamionkach. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak zobowiązał 

się do przekazania wniosku do ZDP, jeśli radna taki złoży. Powiedział, że średni koszt 

urządzenia to 50 tys. zł. Przypomniał, że gmina nie może działać na drodze bez zgody 

zarządcy. Przypomniał o koncepcji przebudowy przedmiotowej drogi. Radna zapytała 

jaka jest szansa poparcia przez UMiG Kórnik wniosku o instalację urządzenia 

Wiceburmistrz zapewnił, że popierane są wszystkie wnioski dotyczące bezpieczeństwa 

mieszkańców. Radna zauważyła, że przebudowa drogi nastąpi w późniejszym terminie. 

Dodała, że problem występuje także na ul. Poznańskiej w Kamionkach. Wiceburmistrz 

powiedział, że na ulicach: Poznańskiej w Kamionkach, Poznańskiej i Głównej w Borówcu 

realizowane są różne instalacje mające poprawić bezpieczeństwo. 

Radny Piotr Szczepaniak zapytał, czy w maju br. zostanie ogłoszony przetarg na budowę 

ul. Szkolnej w Robakowie. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak wyraził taką nadzieję. 

 

Obrady opuścił radny Jerzy Walczyk. 

Od tego momentu w sesji uczestniczyło 18 radnych. 

    

Radna Danuta Paluszkiewicz zawnioskowała o instalację ławek wzdłuż Promenady  

nad jeziorem Kórnickim przy parku linowym. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak 

powiedział, że wniosek zostanie rozważony.  

Radny Adam Lewandowski poinformował o obawach mieszkańców posiadających garaże 

przy ul. Stodolnej w Kórnik związanych z budową budynku mieszkalnego. Burmistrz 

Przemysław Pacholski powiedział, że rozmawiał z mieszkańcami. Uznał, że sprawa  

jest skomplikowana pod względem własnościowym. Sytuacja będzie analizowana w celu 

znalezienia jak najlepszego rozwiązania dla wszystkich stron.  
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12. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych: 

Dokumenty są załącznikami do protokołu. 

 

Radna Marta Kowalczyk poprosiła o rozwinięcie punktu 2. odpowiedzi dotyczącej  

ul. Spokojnej w Szczytnikach. Burmistrz Przemysław Pacholski wyjaśnił, że urząd  

nie posiada szczegółowych informacji. Jeśli takie pozyska, zostaną przekazane. 

 

13. Wolne głosy i wnioski. Informacje: 

O głos poprosił mieszkaniec gminy. Przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska poprosiła 

o zachowanie kultury wypowiedzi, z uwagi na przebieg wcześniejszego wystąpienia 

mieszkańca (sesja 29.01.2025). Mieszkaniec uznał ostrzeżenie za złamanie zasady 

bezstronności i powiedział, że jest to podstawa do pozwu sądowego. Przewodnicząca 

rady uznała, że mieszkaniec narusza powagę Sesji Rady Miasta i Gminy Kórnik. 

Mieszkaniec zażądał od burmistrza odpowiedzi na pytania, które przekazał w formie 

pisemnej. Dyskutowano nt. odpowiedzi wystosowanej przez UMiG Kórnik. Podczas 

wypowiedzi mieszkaniec poruszył tematy: dróg, w tym przejmowania ciągów 

komunikacyjnych,  festiwalu Batyskaf, spotkań z burmistrzem, działalności i finansowania 

NGO, ciśnienia wody w Dachowie, inwestycji wodociągowych, bezpieczeństwa dzieci  

na ul. Szkolnej w Robakowie. Wymieniono subiektywne opinie nt. sprawowania funkcji 

publicznych oraz odczucia dotyczące przebiegu rozmów wypowiadającego  

się mieszkańca z burmistrzem. Przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska podkreśliła, 

że zgodnie ze Statutem MiG Kórnik może udzielać głosu mieszkańcom na sesjach. 

 

Radna Marta Kowalczyk zapytała, czy zostało wydane pozwolenie na budowę chodnika 

ul. Mostowej w Szczytnikach. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak odpowiedział,  

że nie na cały. Wiceburmistrz Sebastian Wlazły poinformował, że podpisał decyzję  

o inwestycji celu publicznego. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak podkreślił, że urząd 

chce budować cały chodnik. 
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Radna zapytała także o boisko w Koninku. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak 

przypomniał, że zaprojektowane są trzy boiska ze sztuczną nawierzchnią. Boisko do piłki 

nożnej będzie miało powierzchnię trawiastą, ponieważ ma służyć także jako plac.  

Radna zaproponowała spryskiwanie nawierzchni ulic Granatowej, Niebieskiej i Błękitnej 

w Szczytnikach, która pyli. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak wskazał, że ul. Błękitna nie 

jest drogą przejazdową. Zobowiązał się do zawnioskowania do ZDP o ukrócenie łamania 

zasad dotyczących przejazdu.  

Radna poruszyła także temat apelu mieszkańców ul. Bajkowej w Szczytnikach 

dotyczącego poprawy infrastruktury wpływającej na jakość życia. Wiceburmistrz 

Bronisław Dominiak odpowiedział, że zadania będą realizowane zgodnie  

z harmonogramem, a przetargi ogłaszane po pozyskaniu pozwoleń na budowę. 

Zaapelował o cierpliwość.  

W imieniu sołtysa Koninka radna Marta Kowalczyk zaprosiła na imprezę plenerową „Bądź 

gotów”, która odbędzie się 10.05.2025. 

 

Przewodnicząca RMiG Kórnik ogłosiła, że następna sesja zostanie zwołana  

na 28 maja 2025 roku, godzinę 12:00. Podczas obrad uczczone zostanie 35 –lecie 

utworzenia samorządu terytorialnego w Polsce. Posiedzenia komisji odbędą  

się 20 i 22 maja br. 

 

Radny Adam Zydroń ogłosił, że K.IRiPP po zakończeniu obrad w sali posiedzeń uda  

się do Błażejewka. 

 

14. Zakończenie sesji: 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska 

zakończyła XIII Sesję Rady Miasta i Gminy Kórnik. 

  

  Przewodnicząca 

    Rady Miasta i Gminy Kórnik 

     /-/ Anna Maria Andrzejewska 

Protokołowała Helena Cyranik 


